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E S P O R T S 
N A T A C I O 

Entrevista ami VICENS B A R N I L S 

President del Cluh ISfatacio Sta. Eulalia 

Tots sabem que al nostre pöble hl ha 
un club de natació que al liarg dels úl-
tlms anys ha portât a terme diverses 
activitats relacionades amb aquesta 
Important especialitat esportiva. 

1 tots sabem, més o menys, que úl-
timament va haver-hi una reorganitza-
ció d 'aquesta entitat consistent en In-
corporar nous membres a la Junta Di-
rectiva, intentant constituir, més que 
unes poques persones que portessin 
tot el pes de l 'organització ¡ responsa-
bllitat del club — c o m havia estât fins 
fa poc—, un equip directiu i de treball 
on cada membre fos l 'encarregat i 
responsable d 'un aspecte o d'una part 
de les diferents feines i objectius que 
el club s ' ha proposât. 

Com sigui que la informado que el 
poblé ha tingut sobre tot això no ha 
estât pas mas sa extensa, hem pensât 
que podría ser molt interessant i un 
bon serVel de «Ronsana», i per al ma-
teix club, portar a aqüestes pagines 
una persona representativa i coneixe-
dora de tota la problemàtica, projec-
tes, dificultats i realitats de l 'esmen-
tada entitat. 

I hem pensât que ningú més Indicat 
per això que el nou president í amie 
nostre, En Vicenç Barnils, gran entu-
siasta des de sempre i antic practicant 
dei noble esport de la natació, que 
amb una iHusló i dedicació extraordi-
naris porta a terme una tasca molt 
efectiva enfront de la nova Junta Di-
rectiva. 

Ha acceptat amablement el diàleg, 1 
hem començat per preguntar-l¡; 

— C o m ha estât que tu, que no se 
t'havia vist en càrrecs d'aquests tipus 
— n i d 'a l t res— siguis ara el president 
del Club Natació Sta. Eulàlia? 

— J o , fins fa aproximadament un any, 
no m'havia assabentat que exist ís un 
club de natació a Sta. Eulàlia. Un bon 
dia em telefona l 'amie Jaume Danti 
convidant-me a una reunió a l'Ajunta-
ment, i no m'ho vaig fer dir pas dues 
vegades, ja que fa molts anys que es-
perava un club de natació. L 'endemà 
al vespre, em presento a la reunió, on 
vaIg conèixer uns Companys fins ales-
hores desconeguts, que han estât els 
promoters i organitzadors del elub. En 
quant a altres tipus de càrrecs, primer 
perqué no se m'havia dit, 1 segon per-
qué la meva feina no m 'ho permetia. 

— E s t a s content d'haver acceptat? 
— E n principi em feia una mica de 

por, però ara ja m'hi he acostumat, 
i m'hi trobo molt a gust, amb l'ajuda 
de tots els que formem la Junta. 

— Q u i son els qui formeu la Junta, i 
la missió de cadascun dels seus mem-
bres? 

— S o m els següents: 
President: un servidor 
Vicepresident: Josep Brustenga 
Secretan: Pau G. Pulido 
Tresorer: Francese Cladellas 
Vocals: 

Marcel Planas (Delegat Federatíu) 
Emili-Josep V ives 
Francese Sa l sench 
Ramon Ros 
Ventura Ma sdeu 
Emili Ribe 
IVIanuel Atienza 
Jaume Danti 
Jaume Mereadé 
Jordt Iglesias 
Alexandre Trilles (Deleg. deportiu) 
Jaume Bover 

— E n quant a socis i a nedadors, com 
està l'entitat? 

— E s t à bastant bé. Actualment hi ha 
uns quaranta soc i s i igual nombre de 
nedadors que participen en els entre-
naments. Esperem que quan acabin eis 
cursé i s d 'estiu podrem comptar amb 
més nedadors. 

— H i ha possibilitats de tenir aviat 
alguna figura que sobresurti, i desta-
qui en la natació regional? 

— É s molt aviat per parlar de figures, 
I més en l 'esport de la natació, on 
cada dia s 'estan millorant les marques, 
però l 'esperança és l'últim que per-
drem. 

— Q u i n és el règim d'entrenaments 
que segueixen eis nadadora? 

— A l 'hivern un cop cada setmana, a 
la piscina del C. N. Caldesl tots els 
dissabtes. I a I 'estlu cada dia, a les 
piscines del pöble. 

— L e s instaHacions de que disposa el 
nostre pöble són suficients per cobrîr 
les necessitats d'un club corn el que 
tu presideixes? 

— A part de no tenir piscina coberta, 
som un dels pobles que tenim més bo-
nes installacions per practicar l 'esport 
de la natació. S í , són suficients. 

— Q u é serla necessari perqué la tas-
ca que es vol fer fos fácil i efectiva? 

— J o crec que avui de feina fácil no 
n'hl ha cap, però com que tenim un 
equip de coHaboradors molt ampli i 
efeetiu, tots " i ls objectius que ens hem 
proposât han anat arribant a bon ter-
me. 

— L a qüestió econòmica és un pro-
blema important? 

— N o , perqué tenim un petit fons 
que ens ajuda a cobrir lés despeses 
que anem tenint. De moment, no és 
problema. 

— R e b e u ajuda necessària per part 
de les autoritats del pöble? I d'alguna 
altra entitat? 

— P e r part de l 'Ajuntament tenim la 
important ajuda dei transport dels na- ' 
dadors, i altres dil igències que ens han 
fet en les seves oficines. També hem 
tingut l'ajuda, per part de la Comiss ió 
de Festes de Sta. Eulàlia, de 10.000 
ptes. en metàHic. Mo i tes gràcies a to-
tes les entitats que ens han ajudatl 

— Q u i n s són els projectes més im-
médiats i a llarg plaç que us proposeu? 

— C r e c que són eis mateixos, ja que 
la nostra fita és la formació íntegra del 
nedador com a tal i com a persona, fo-
mentant la idea de que no es pot ser 
bon esportista si no s ' é s una persona 
equilibrada i sana. A m b això pretenem 
fomentar la natació com a esport for-
matiu a tots els nivells del poblé. 

—Voldr ies explicar una mica com es 
pensa organitzar el curset d'ensenya-
ment de nadar, per aquest estiu? 

— E n quant a la part didáctica de ' 
l 'ensenyança de la natació, hem con-
tractai a dos entrenadors, que en se-
rán els responsables. Referent a la da-
ta i llocs on es realitzaran, s ón els se-
güents: Del 7 al 26 de juliol, a les pis-
cines d 'Els Ametllers. Del 4 al 23 d'à- ' 
gost, a les p isc ines de Can Juli. 

— I per captar nous nedadors dispo-
sa i s a entrenar regularment î a defen-
sar eis colors del club en els campìo-
nats de la categorìa, com es fa? 

— Q u a n s 'acaben eis cursets procu-
rem captar eis nens que més ahció I 
aptituds han demostrat, de manera que 
anys a venir poguem tenir uns neda-
dors complets. 

— E l s pares donen facilitats de cara 
ais seus fills, o més aviat é s al contra-
ri? 

— É s molt natural que eis pares no 
coneguin encara les avantatges en 
quant al saludable que és la natació, 
però de mica en mica s 'aniran donant , 
compte que eis nens que practiquen ' 
aquest esport pugen més s an s í forts. 
I es crien en un ambient jovial més 
net, I agafen amistats molt nobles. 

— E s participa ja en proves oficiáis? 
— H e m participât en diverses través- ^ 

s e s de ports, però no hem pogut par- j 
ticipar en campionats de C&taiunya, en 
interclubs, ja que no d i sposem de su-
ficients nedadors. 

— Q u é destacarles de tot el que s'ha 
fet en la curta historia del C. N. Sta. 
Eulàlia? 

— E n quant als anys anteriors, ho 
desconeixo. D e s que soc president, 
les t ravesseç en que hem participât, 
especialment la de Tarragona, 1 l'es-
forç que representa per tots els neda-
dors anar a I 'entrenament, a Caldes, 
tots els dissabtes. 

Ronçana, 1/5/1975, p. 34 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


